



COLLEGE OF NURSING, HONG KONG 香港護理學院

13/F, Hyde Centre, 223 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

Tel : 2572 9255 Fax : 2838 6280

Website : www.cnhk.org.hk

Daya Bay Nuclear Power Station

Date 21 April 2018 (Saturday)

Time 07:30 - 16:30

Code MFC-18-01

Programme 07:30 Assemble at Kowloon Tong MTR Station Exit F, travel to Daya Bay by coach
(Late comers will not be entertained)

10:00 Greeting at Daya Bay Public Relations Centre

10:15 Briefing on the nuclear power generation and safety operation of Daya Bay

11:15 Exhibition hall (display of reactor, fuel equipments)

11:45 Simulation room exhibition

12:15 Daya Bay viewing spot (Observation Deck)

12:45 Lunch

14:00 Departure from Daya Bay for Hong Kong

16:30 Dismiss at the Exit F, MTR of Kowloon Tong Station



Fee \$100 (College administration fee)

Items are free and provided by CLP Holdings Limited, including :

★ Lunch ★ Transportation fee

★ Insurance: "Personal accident" benefit & "Medical expenses" benefit

Vacancy 35 (Members could join the activity with 1 nursing colleague, enrollment form should be submitted together on first-come-first-served basis)

Application 1. Enrolment form can be downloaded at www.cnhk.org.hk.
2. Please send the completed enrolment form, copy of HKID and copy of PRC Re-entry Permit/ China Visa to "College of Nursing, Hong Kong" in person or by post.
3. Applicants will be notified the enrolment results by email before 13 April 2018.

Remarks 1. All personal data collected will strictly be used for travel arrangement and registration.
2. All participants have to bring along with the valid HKID card and valid PRC Re-entry Permit/ China Visa on the day of visit.
3. The registration fee of HK\$100 is non-refundable and non-transferable.
4. Official video recording or photo taking may be undertaken during the tour. These videos and photos will be used for publicity purpose.
5. Please consider self-arranged insurance for safety purpose.
6. The College shall not be liable for any injuries or accidents.
7. The visit will be cancelled if tropical cyclone signal No. 8 or above or black rainstorm warning is hoisted before 04:00.
8. The above programme is subjected to change when necessary.

Enquiry 2572 9255

Whatsapp 6975 3991

Deadline: 4 April 2018



For Office Use 由本學院填寫

Date Received:

Handled by:

College of Nursing, Hong Kong
13/F, Hyde Centre, 223 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong
Tel : 2572 9255 Fax : 2838 6280 Website : www.cnhk.org.hk

Activity Enrollment Form - Visit Daya Bay Nuclear Power Station

- Notes to Applicants :
1. The personal data of applicants are collected and kept solely for purpose of applications of this event.
 2. Provision of personal data is voluntary. However, failure to provide correct and complete personal data may result in applications being considered incomplete and thus unsuccessful.
 3. You are entitled to be informed and correct any information provided. To access and correct any of your information, please address your request in writing to the Executive Officer at College of Nursing, Hong Kong, Room A & C, 13/F, Hyde Centre, 223 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong.

First Part (For member)

Name (Chinese) : _____ Name (English in BLOCK) : _____

Sex : *M / F Membership no.: _____ Email : _____

Address : _____

Mobile No. : _____ Working Organization : _____ Position : _____

Second Part (For Nursing Colleague)

Nursing Colleague *member / non-member

Name (Chinese) : _____ Name (English in BLOCK) : _____

Sex : *M / F Membership no.: _____ Email : _____

Address : _____

Mobile No. : _____ Working Organization : _____ Position : _____

*Please delete where appropriate

Remarks

1. All personal data collected will strictly be used for travel arrangement and registration.
2. The visit will be cancelled if tropical cyclone signal No. 8 or above or black rainstorm warning is hoisted before 04:00.
3. Official video recording or photo taking may be undertaken during the tour. These videos and photos will be used for publicity purpose.
4. The registration fee of HK\$100 is non-refundable and non-transferable.
5. The above program is subjected to change when necessary.

Third Part

I declare that the information given in this application is, to the best of my knowledge, accurate and complete.

Member Signature : _____ Date : _____

Nursing Colleague Signature : _____ Date : _____



COLLEGE OF NURSING, HONG KONG 香港護理學院
香港灣仔告士打道 223 號海聯大廈 13 字樓 A 及 C 室
電話：2572 9255 傳真：2838 6280
網址：www.cnhk.org.hk

參觀大亞灣核電廠

日期：2018 年 4 月 21 日 (星期六)
時間：07:30 至 16:30
活動編號：MFC-18-01
行程：07:30 於九龍塘港鐵站 F 出口外的空地集合，然後乘專車前往

大亞灣 (逾時不候)
10:00 抵達廣東大亞灣
10:15 介紹核電廠發電及安全運作
11:15 參觀廣東大亞灣核電廠展覽館 (核反應堆模型及燃料裝配)
11:45 參觀培訓中心 (模擬主控制室)
12:15 參觀景點 (觀景平台)
12:45 午膳
14:00 離開大亞灣
16:30 抵達九龍塘港鐵站 F 出口解散



費用：\$100 (收取之費用為學院行政費用)
參觀活動由中電控股有限公司免費安排，包括：
☆ 香港、深圳來回，直通旅遊巴士接送 ☆ 午膳
☆ 平安保險及醫療保險

名額：35 人 (學院會員可攜同最多 1 位護理同業參加，並需填妥表格一併遞交，名額有限，先到先得)

報名辦法：
1. 請瀏覽本院網頁索取報名表格。(網址: www.cnhk.org.hk)
2. 請將已填妥的報名表格、香港身份證副本及回鄉證副本郵寄到本院或親臨到本院辦理報名手續。
3. 學院將於 2018 年 4 月 13 日前將申請結果以電郵通知會員。

備註：
1. 所有個人資料僅供活動安排及登記之用。
2. 所有參觀人士須持有有效的香港身份證及有效的回鄉證或有效簽證的旅遊證件，並請於活動日前已辦妥有關證件之申請或續領手續。
3. 行政費不設退款，不可轉讓給他人或予他人使用。
4. 活動期間所拍攝之相片或影片，本學院將用作活動宣傳及推廣服務之用途。
5. 為個人安全著想，請自行購買旅遊保險。
6. 參加者必須承擔一切個人意外及損失，本院概不負責。
7. 颱風或暴雨警告期間的安排：若天文台在 04:00 前懸掛八號颱風或黑色暴雨訊號，是日活動將予取消。
8. 若行程有所變動，本學院保留最終決定權。

查詢電話：2572 9255

Whatsapp: 6975 3991

截止報名日期: 二零一八年四月四日



For Office Use 由本學院填寫

Date Received:

Handled by:

香港護理學院
香港灣仔告士打道 223 號海聯大廈 13 樓 A 及 C 室
電話：2572 9255 傳真：2838 6280 網址：www.cnhk.org.hk

參觀大亞灣核電廠 - 報名表格

- 申請人須知：
1. 本院收集及保存個人資料的目的及用途僅供活動安排及登記之用。
 2. 申請人可自願提供個人資料，惟若未能正確提供所需資料，可能導致申請不被接納。
 3. 申請人所提供的資料均需正確無誤。申請人如欲查閱或更正個人資料，請以書面致函香港護理學院，香港灣仔告士打道 223 號海聯大廈 13 字樓 A 及 C 室，向本院的行政主任提出。

第一部分 (會員填寫)：

姓名(中文)：_____ 英文姓名(正楷填寫)：_____

性別：*M/F 會員號碼：_____ (只限會員填寫) 聯絡電話：_____

通訊地址：_____

電郵地址：_____ 工作機構：_____ 職位：_____

第二部分 (只限護理同業填寫)：

護理同業 *會員/ 非會員

姓名(中文)：_____ 英文姓名(正楷填寫)：_____

性別：*M/F 會員號碼：_____ (只限會員填寫) 聯絡電話：_____

通訊地址：_____

電郵地址：_____ 工作機構：_____ 職位：_____

*請刪去不適用者

備註：

1. 參加者必須承擔一切個人意外及損失，本院概不負責。
2. 颱風或暴雨警告期間的安排：若天文台在 04:00 前懸掛八號颱風或黑色暴雨訊號，是日活動將予取消。
3. 於活動期間所拍攝之相片或影片，本學院將用作活動宣傳及推廣服務之用途。
4. 行政費不設退款，不可轉讓給他人或予他人使用。
5. 若行程有所變動，本學院保留最終決定權。

第三部分

本人謹此聲明在本申請表填報的資料正確及無誤。

會員簽名：_____ 日期：_____

護理同業簽名：_____ 日期：_____